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Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny GRZEGORZ SIWEK 

Panie  Burmistrzu,  Wysoka  Rado,  Szanowni  goście.  Chciałem  zadać  pytanie  stricte

techniczne odnośnie ul. Partyzanckiej. Została ona wpisana do wykazu ulic remontowanych

w tym roku i chciałbym zapytać, jak będzie wyglądać realizacja tej ulicy odnośnie terminów.

Czy to będzie na wiosnę, na jesieni, bo to jest bardzo ciekawe. O wyjaśnienie tego proszą

mieszkańcy ulicy i chciałem zapytać, jak dużo działek zostało już wykupionych w obrębie

Śródmieście, konkretnie chodzi o ogrody – tą cześć miasta, dlatego, że tam planowana jest

rozbudowa  dróg  i  na  pewno  będzie  Jaśminowa  przedłużona  równolegle  do  ulicy

Partyzanckiej. Chciałem zapytać, na jakim etapie jest wykup tych działek i kiedy możemy

liczyć na to, że tam wjadą jakieś maszyny, żeby osoby z Lubartowa akurat, właściciele tych

działek mogli do nich dojechać?

BURMISTRZ

Pan  radny  Siwek  podnosi  kwestię  ulicy  Partyzanckiej  i  tu  chce  powiedzieć,  że  czynimy

wszystko, żeby to jak najszybciej zrobić w harmonogramie, natomiast na piśmie odpowiem,

jeżeli  chodzi  o  tereny  wykupu  Jaśminowej  i  okolicznych.  Żeby  też  Pana  radnego  nie

wprowadzić w błąd, to posprawdzamy jak to jest w działkach, w powierzchniach i udzielę

Panu radnemu odpowiedzi na piśmie.


